
PROTOKÓŁ   Nr   XXXV/2013 
z  posiedzenia  Rady  Gminy  Wijewo odbytego w dniu 

09   grudnia  2013 r. 
==================================================== 
 
 

W  posiedzeniu  udział  wzięli  : 
Członkowie rady zgodnie z listą  obecności.    
                                                            Lista obecności stanowi zał. Nr 1 
oraz  
Sołtysi zgodnie z lista obecności.  
                                                            Lista obecności stanowi zał. Nr 2 
Zaproszeni goście zgodnie z listą 
                                                            Lista stanowi zał. Nr 3. 
 
Porządek posiedzenia :  
 
1.  Otwarcie  
2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

  3.  Interpelacje radnych 
  4.  Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5.  Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach : 
    1/  zatwierdzenie planu zagospodarowania  przestrzennego Gminy Wijewo, dla  
         obszaru położonego w południowo-zachodniej części wsi Wijewo. 
    2/  aplikacja Gminnego Ośrodka Kultury w Wijewie o środki finansowe w ramach  
         Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013, działanie 413  
         „Wdrożenie lokalnych strategii rozwoju” na realizację operacji pn. „ Budowa  
         siłowni zewnętrznej na terenie zespołu pałacowo-parkowego w Wijewie” 
    3/  aplikacja  Gminnego Ośrodka Kultury w Wijewie o środki finansowe w ramach  
         Programu Rozwoju7 Obszarów Wiejskich na lata 2007- 2013, działanie 413  
         „Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju” na realizację operacji pn. Organizacja  
         imprezy kulturalno rekreacyjnej WIJEWIADA 2014” 
    4/  przyjęcie Gminnego Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych   
         oraz Przeciwdziałaniu Narkomani na terenie gminy Wijewo  w 2014 roku. 
    5/  zmiany do wieloletniej prognozy finansowej, 
    6/  zmiany uchwały Nr XXXIV/253/2013 RG Wijewo z dnia 31 października 2013 r., 
    7/  zmiany w budżecie gminy na 2013 r 
    8/  zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  
6. Zapytania i wolne wnioski. 
7. Odpowiedzi i interpelacje i zapytania. 
8.  Zakończenie. 
 
Ad. pkt. 1 
 

Obradom XXXV Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Wijewo Pan Stanisław 
Kasperski. Na wstępie powitał obecnych na sali członków rady, sołtysów oraz zaproszonych gości.  
Przewodniczący obrad przedstawił proponowany porządek obrad. Wobec braku uwag i innych 
propozycji zmian poddał porządek obrad pod głosowanie, który został przyjęty jednogłośnie. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 obecnych wszyscy są obecni wobec czego 
podejmowane uchwały będą prawomocne. 
 
Ad. pkt. 2 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że protokół z poprzedniego posiedzenia odpowiada przebiegowi 
obrad i zawiera wszystkie tematy jakie były poruszone. Wobec powyższego zaproponował, aby 
protokół z poprzedniego posiedzenia przyjąć bez czytania. 
Do złożonej propozycji nie wniesiono uwag. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia przyjęty został  bez czytania – jednogłośnie. 



Ad. pkt. 3 
 
Radny Pan  Alojzy Wolniczak – anomalia pogodowe  sprawiają, że zdarzają się pewne szkody lub  
        wyłączenia prądu. Gdzie w takich przypadkach dzwonić o informacje  dotyczącą terminu  
        usunięcia awarii. W czasie ostatniego wiatru społeczeństwo domagało się podstawowych  
         informacji dot. włączenia prądu, których brakowało. 
Radny Pan Stanisław Kasperski – zgłosił interpelacje dot. uwag mieszkańców w sprawie przyłączy  
        kanalizacyjnych. Na ul. Powstańców Wlkp 13 są 4 mieszkania a wyprowadzono 1 przyłącze.  
        Należy wyjaśnić jak będzie to rozwiązane w przyszłości. W jakim, czasie zostaną uzupełnione  
        przyłącza na pominiętych posesjach. 

 
Ad. pkt. 4 
 
Sprawozdanie z pracy Wójta i urzędu w okresie międzysesyjnym  złożył Wójt Pan Ireneusz Zając. 
01.11 – Święto Zmarłych – podziękował uczniom za opiekę nad grobami zapomnianymi 
i mogiłami powstańców . 
03.11 – była dostępna wystawa dorobku i trofeów myśliwskichh Koła łowieckiego „JELEŃ” . Była to 
wspaniała lekcja przyrody  i biologii. 
04.11 – gościłem Pana Franciszka Śliwę z Brenna, wyjaśniliśmy sprawę drożności rowku, 
05.11 - odbyła się wizja lokalna dróg gminnych( Sportowa Łąkowa Kargowska, oraz na pole) w 
związku z awaria wodociągu na ul. Koźli Rynek. 
7-8.11 – odbyła się akademia Wójta poświecona tworzeniu budżetu, 
09.11 – Koło Łowieckie JELEŃ  obchodziło uroczystość 60 lecie istnienia, 
11.11 – obchodziliśmy Święto Niepodległości. Za sporawą licznego uczestnictwa oraz 
przygotowania akademii przez młodzież ma to wydźwięk patriotyczny i bardzo pozytywny, 
12.11 – wszyscy zainteresowani budową kanalizacji spotkali się w sprawie realizacji projektu. Jest 
duże prawdopodobieństwo, że założenia na ten rok zostaną zrealizowane, 
13.11 – odbyło się spotkanie w sprawie melioracji. Podziękował za zaangażowanie radnych i pomoc 
w uzgodnieniach dot. dalszej działalności spółki melioracyjnej w gminie. Działania te pozwolą na 
wznowienie działalności i lepsze ich funkcjonowanie, 
16.11 – obchodziliśmy Światowy Dzień Walki z Cukrzycą zorganizowany przez miejscowe koło 
Diabetyków, 
19.11 – spotkaliśmy się z parami małżeńskimi, które przeżyli razem 50 lat. W 2013 roku jubileusz 
obchodziło 8 par z tego 6 par gościliśmy w urzędzie: były to: Państwo Krystyna i Stanisław Dydyna, 
Kazimiera i Stanisław Dziduch, Teresa i Marian Kowalczyk, Bronisława i Zenon Michalewicz, 
Jadwiga i Jan nędza, Franciszka i Jan Tomczak 
20.11 – otrzymaliśmy wiadomość z Komendy Wojewódzkiej PSP, że wniosek na samochód dla 
OSP Wijewo został zakwalifikowany do realizacji w 2015 roku. 
21.11 – swoje święto obchodzili pracownicy socjalni. 
    - odbyło się zebranie Spółki Wodnej, gdzie przybyli licznie rolnicy. Dyskutowaliśmy nad jej 
przyszłością i sposobem finansowania. Jakie będą efekty zobaczymy. Ustaliliśmy stawkę od 1 ha w 
wysokości 25 zł.     
   - gościłem delegacje z Rygi na Łotwie. Źródłem zainteresowania była budowana kanalizacja. Jest 
to nowe rozwiązanie i budzi zainteresowanie wśród potencjalnych inwestorów. Taka sama 
technologia ma funkcjonowała w Rydze. 
22.11 – odbył się konwent Wójtów i Burmistrzów gospodarzem był Wójt Święciechowy. Tematem 
obrad były podatki, budżet, finansowanie przedszkoli. 
23.11 – przedszkole zorganizowało zabawę andrzejkowa , 
  -  Chór Hejnał obchodził swoje święto z okazji  święta Św. Cecylii. 
  - uczestniczyłem w uroczystości obchodów 50 lecia ślubu Państwa Janiny i Mieczysława Lisów. 
25.11 -  odbył się egzamin na nauczyciela mianowanego. Do egzaminu przystąpili ani Sylwia 
Kolman oraz Tomasz Kral. 
26.11 – wspólnie z Panią Skarbnik podpisaliśmy w Poznaniu umowę na finansowanie z WFOŚ, 
02.12 – odbyło się walne zebranie MZWiKW we Wschowie. Ustalono cenę ścieków dla gminy 
Przemęt i Spółki Komunalnej we Wschowie. Po sugestii Trybunału Konstytucyjnego  samorządowcy 
członkowie MZWiKW zrezygnowali z diet - uznano to za niekonstytucyjne działanie. Udział osób 
delegowanych przez radę będzie refundowane przez gminę.    



03.12 – w leszczyńskim ratuszu odbyło się spotkanie gmin należących do Regionu Metropolitalnego 
Leszczyńskiego, 
     -  w PSP w Lesznie odbyło się otwarcie komory dymnej oraz poświecenie nowych samochodów 
strażackich, 
04.12 – z powodów zdrowotnych wręczono ostatnie medale z okazji 50 lecia małżeństwa Państwu 
Stefanii i Jerzego Michalewiczów w Radomyślu. 
05.12 – rozpoczęły się problemy z prądem. Na liczne telefony  moje i pracowników nie było żadnej 
podpowiedzi. Nie było możliwości uzyskanie jakiejkolwiek informacji. 
06.12 –  odwiedził mnie Prezes TPD z Jeleniej Góry, Wyraził swoje niezadowolenie w związku 
z podjęta przez Rade Powiatu uchwałę o nie dofinansowaniu schronisk młodzieżowych. 
 

Ad. pkt. 5 
 

1/  projekt uchwały w sprawie zatwierdzenie planu zagospodarowania  przestrzennego  
     Gminy Wijewo, dla obszaru położonego w południowo-zachodniej części wsi Wijewo  
      przedstawił przewodniczący Rady Gminy. 
Pan Krzysztof Balcerek – projekt planu obejmuje obszar 64 ha usytuowany jest przy drodze 
powiatowej w kierunku Potrzebowa. Jest to kontynuacja decyzji podjętych w trakcie tworzenia 
studium, czyli urzeczywistnienie założeń studium. Dominująca funkcja dla tego obszaru jest   
- zabudowa mieszkaniowa z dopuszczeniem działalności usługowej i produkcyjnej w wersji 
nieuciążliwej, 
- tereny usług oraz tereny budownictwa jednorodzinnego, 
- teren usługowy na zbiegu ul. Zachodniej i Kalek. 
Plan zawiera szereg ustaleń i parametrów dot, kształtowania zabudowy, które maja spowodować 
ograniczenie zabudowy uciążliwej. Działka po byłej żwirowni przeznaczona została usługi publiczne 
lub rekreację. 
Plan zagospodarowania był wykładany dwukrotnie, raz w czerwcu, gdzie podczas dyskusji 
publicznej zgłoszono uwagi dot. poszerzenia terenów przeznaczonych pod usługi. 
Po uwzględnieniu uwag plan wyłożono po raz drugi w miesiącu sierpniu. W trakcie konsultacji nie 
zgłoszono uwag do planu. 
Pan Marek Sobol – plan określa drogi dojazdowe, 
-  czy  gmina będzie przejmowała drogi, 
-  istnieje opłata planistyczna oraz opłata adiacencka, czy jest to ta sama opłata i ile wynosi, czy jest 
to opłata obligatoryjna czy nie, 
-  czy w przypadku darowizny opłaty te tez obowiązują, 
Pan Krzysztof Balcerek – opłata planistyczna pobierana jest z tytułu wzrostu wartości nieruchomości 
w związku ze zmiana przeznaczenia terenu w planie miejscowym. Opłata  wynosi 30 % od wzrostu 
wartości działki i obowiązuje 5 lat od chwili uchwalenia planu i jest obligatoryjna w przypadku 
sprzedaży. Przy naliczeniu takiej opłaty wymagany jest operat szacunkowy wartości działki przed i 
po uchwaleniem planu. 
Opłatę adiacencką określa gmina w drodze uchwały. Gmina Wijewo posiada taka uchwałę. 
Wójt Pan Ireneusz Zając - do chwili obecnej opłaty planistyczne były naliczane natomiast opłaty 
adiacenckiej nie. 
Z chwila powstanie planu i wydzielenia działek drogi są nadal własnością właścicieli gruntów. 
Zdarzają się propozycje przekazania ich na rzecz gminy, nie może to być jednak darowizna. 
Przejęcie drogi wiąże się z kosztami jej utrzymania. Z chwila podjęcia prac inwestorskich ( budowa 
wodociągi, kanalizacji) na takich drogach jest wskazane aby były one przejęte przez gminę. 
Pan Marek Sobol – przejęcie dróg przez gminę spowodowałoby zwiększenie szans na pobyt 
działek. Jeśli drogi nie będą wyznaczone to może nie być chętnych i plan nie będzie realizowany, 
będzie tylko na papierze. 
Wójt Pan Ireneusz Zając – każda wydzielona działka musi mieć drogę dojazdowa, jeśli jest to nie 
możliwe to ustala się służebność gruntowa do korzystania w celu przejazdu.  
Radny Pan Radosław Zamiatała – plan przewiduje ścieżkę rowerową, czy będzie w związku z tym 
konieczne wykupienie terenu, 
Pan Krzysztof Balcerek -  ścieżka rowerowa jest zaplanowana w pasie  drodze powiatowej który 
wynosi do 20 metrów.   
Do treści uchwały nie wniesiono Uwag. 



Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XXXV/254/2013 w sprawie zatwierdzenie planu zagospodarowania  
przestrzennego Gminy Wijewo, dla obszaru położonego w południowo-zachodniej części wsi 
Wijewo podjęta została  jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 4 do protokołu. 
 
2/ projekt uchwały w sprawie aplikacja Gminnego Ośrodka Kultury w Wijewie o środki  
    finansowe w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013,  
    działanie 413 „Wdrożenie lokalnych strategii rozwoju” na realizację operacji pn. „ Budowa  
    siłowni zewnętrznej na terenie zespołu pałacowo-parkowego w Wijewie”. 
Pani Agnieszka Jurgawka – dyrektor GOK wyjaśniła, że radni otrzymali informacje graficzna 
urządzeń jakie planuje się zamontować w ramach proponowanego działania. Są to urządzenia 
atestowane i dwustanowiskowe, które są nieco droższe ale zapewniają możliwość ćwiczenia 
większej ilości osób. 
Do treści uchwały nie wniesiono uwag. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XXXV/255/2013 w sprawie aplikacja Gminnego Ośrodka Kultury w 
Wijewie o środki finansowe w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na  
lata 2007-2013, działanie 413 „Wdrożenie lokalnych strategii rozwoju” na realizację operacji pn. „ 
Budowa siłowni zewnętrznej na terenie zespołu pałacowo-parkowego w Wijewie”  podjęta została  
jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 5 do protokołu. 
 
3/ projekt uchwały w sprawie aplikacja  Gminnego Ośrodka Kultury w Wijewie o środki  
    finansowe w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007- 2013,  
    działanie 413 „Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju” na realizację operacji pn.  
    Organizacja imprezy kulturalno rekreacyjnej WIJEWIADA 2014” 
Do treści uchwały nie wniesiono uwag. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XXXV/256/2013 w sprawie aplikacja  Gminnego Ośrodka Kultury w 
Wijewie o środki finansowe w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007- 2013, 
działanie 413 „Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju” na realizację operacji pn. Organizacja imprezy 
kulturalno rekreacyjnej WIJEWIADA 2014”  podjęta została  jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 6 do protokołu. 
 
4/ projekt uchwały w sprawie przyjęcie Gminnego Program Profilaktyki i Rozwiązywania  
    Problemów Alkoholowych  oraz Przeciwdziałaniu Narkomani na terenie gminy Wijewo  
    w 2014 roku. 
Do treści uchwały nie wniesiono uwag. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XXXV/257/2013 w sprawie przyjęcie Gminnego Program 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomani na terenie 
gminy Wijewo w 2014 roku podjęta została  jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 7 do protokołu. 
 
 
 
5/ projekt uchwały w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Wijewo na  
    lata 2013 -2027, 
Skarbnik Pani Elżbieta Wolnik – poinformowała, że załączniki Nr 1 WPF i zał. Nr 2 wykaz 
przedsięwzięć wieloletnich otrzymują nowe brzmienie.  W zał. nr 1 dokonuje się zmiany wydatków 
dochodów i wydatków bieżących, wydatków bieżących i majątkowych, przeznaczenia nadwyżki, 
sposobu  finansowania deficytu, rozchodu i przychodu budżetu.  
Załącznik Nr 2 obejmuje zmiany dotyczące wstrzymaniu zadania - remontu szkoły podstawowej w 
Wijewie oraz modernizacji ścieków wodnych w związku z wysokim zaangażowaniem środków na 
budowie oczyszczalni i kanalizację. 
Do treści uchwały nie wniesiono uwag. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XXXV/258/2013 w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Wijewo na  lata 2013 -2027 podjęta została  jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 8 do protokołu. 
 
 



6/ projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2013 r 
Skarbnik Pani Elżbieta Wolnik – zmiany dotyczą zmniejszenia dochodów wydatków  budżetu gmin y  
w kwocie 65 431 zł. zgodnie z zał. Nr 1 i 2 do uchwały. Zmianę zał. Nr 5 dot,  planowanej kwoty 
dotacji dla jednostek sektora finansów publicznych i z poza sektora. 
Zgodnie z zał. Nr 3 Dokonuje się zmiany w planu dochodach i wydatkach  związanych z realizacja 
zadań zleconych z administracji rządowej. Dokonuje się zmiany wykazu inwestycji na 2013 rok. 
Dokonuje się zwiększenia dochodów i wydatków budżetu gminy w kwocie 53 tys. z tytułu: 
otrzymanych opłat za wieczyste użytkowanie oraz odsetek z tego tytułu.  
Dokonuje się zmniejszenia planu w zakresie: podatku od nieruchomości, opłaty skarbowej oraz 
udziału w podatku dochodowym, zwiększenia planu dochodów z tytułu podatku lokalnych od osób 
fizycznych, podatku rolnego, podatku od środków transportowych. Zmiana dotyczy również przyjęcia 
dotacji celowej dla przedszkola.  
Do treści uchwały nie wniesiono Uwag. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XXXV/260/2013 w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2013 r  
podjęta została  jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 9 do protokołu 
 
7/  projekt uchwały w sprawie zmiany do uchwały Nr XXXIV/253/2013 RG Wijewo z dnia 
31 października 2013 r. 
Skarbnik Pani Elżbieta Wolnik – wyjaśniła, że projekt stanowi zmianę do poprzedniej uchwały 
w której stwierdzono nieprawidłowości i które należ skorygować, 
Do treści uchwały nie wniesiono Uwag. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XXXV/259/2013 w sprawie zmiany do uchwały Nr XXXIV/253/2013 
RG Wijewo z dnia 31 października 2013 r. podjęta została  jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 10 do protokołu. 
 

8/  projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  
Skarbnik Pani Elżbieta Wolnik – sfinansowanie deficytu budżetu – w kwocie 756 000 zł. jest to 
kwota jaka gmina ma ustaloną w wieloletniej prognozie finansowej na spłatę kredytów zaciąganych 
w latach poprzednich. 
Do treści uchwały nie wniesiono Uwag. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XXXV/261/2013 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
podjęta została  jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 11 do protokołu. 
 

Ad. pkt. 6 
 
Przewodniczący obrad odczytał treść odpowiedzi na wnioski jakie udzielił: 
Zarząd Dróg Powiatowych w Lesznie w sprawie 
1/ budowy chodnika w Zaborówcu, 
2/ wyznaczenia przejścia dla pieszych w Brennie, 
3/ remontu chodnika w Potrzebowie, 
4/ oznakowania drogi w Zaborówcu, 
Komunalny Związek Gmin Regionu Leszczyńskiego w sprawie 
1/ odbioru szkła z posesji, 
oraz pismo Zarządy Gminnego ZOSP w Wijewie w sprawie dofinansowania obchodów Dnia 
Strażaka w 2014 roku. 
Radny Pan Radosław Zamiatał: 
1/ zgłosił awarie lampy na ul. W. Witosa na przeciw ul. Zachodniej – klosz jest poluzowany, 
2/ na ul. Zachodniej zamontowano lampy uliczne kiedy będą podłączone, 
Sołtys Pan Marian Białas - zwrócił uwagę na potrzebę zabezpieczenia budynku po byłej szkole,  
dachówki pod strony północnej zaczynają wypadać stwarzając zagrożenie, podobnie jak rosnące 
tam stare drzewa, 
Radny Pan Edwin Wojciech – zwrócił się z zapytaniem do kogo należy obowiązek wycinania drzew 
wrastających w linie elektryczną. Przy wiatrach powodują awarie oświetlenia ulicznego, 
Prezes ZG ZOSP Pan Stanisław Wolniczak – podziękował radnym za zrozumienie potrzeb straży 
i zatwierdzenie dotacji na zakup samochodu. Obecny ma 28 lat i staje się coraz bardziej awaryjny. 
Jednostki ratownictwa krajowego na terenie gminy posiadają sprzęt hydrauliczny oraz zestawy R1 
doposażone w tym roku do standardu R2 oraz piły wielozadaniowe. Jednostka w Wijewie posiada 



dodatkowo defibrylator. Brenno jako jedyną jednostka nad jeziorem jest wyposażona w sprzęt do 
ratownictwa wodnego. Wójt duży nacisk kładzie na wyszkolenie strażaków. W 2013 roku 
przeszkolonych zostało 3 ratowników medycznych oraz wielu innych strażaków funkcyjnych. 
Pani Genowefa Zielnica – zgłosiła sprawę udrożnienia drogi polnej prowadzącej na Żórawinie przy 
„bażanciarni”. 
Jako radna powiatu leszczyńskiego wyjaśniła, że podstawa podjęcia takiej uchwały było bardzo 
niskie obłożenie w pensjonariuszy było bardzo niskie i zmienić zasady finansowania. Nowe zasady 
będą obowiązywały wszystkich na terenie powiatu. 
Budżet powiatu na 2014 rok jest o 25 % niższy w tym 91,250 zł. przeznaczono na drogę Zaborówiec 
– Brenno, kolejne 80 tys. na projekt techniczny remontu drogi od 305 w kierunku Włoszakowic. 
 
Ad. pkt. 7 
 
Na zadane pytania odpowiedzi i wyjaśnień udzielił Wójta Pan Ireneusz Zając: 
 
Interpelacje 
1/ jest mi niezwykle niezręcznie kiedy nie mogę Państwu udzielić informacji o okresie awarii. Nie jest 
to jednak zależne ode mnie. 
2/ uwag co do budowy kanalizacji będzie więcej. Uważam, że wiele winy jest jednak po stronie 
mieszkańców. O kanalizacji mówiliśmy wiele lat, kiedy została ogłoszona możliwość sprawdzenia, 
mógł to każdy zainteresowany zrobić. Aby sporządzić kosztorys projektowy należy go zakończyć, 
nie można projektować bez końca. Przyczyn nieujęci może być wiele. Podstawowe to np. 
nieobecność właściciela w domu, odmowa podłączenia się lub powstały nowe budynki. 
W obecnej sytuacji należy zakończyć realizowana inwestycję. Przy realizacji kolejnego etapu  co 
planujemy na 2015 rok uwzględnimy wszystkie brakujące przyłącza.  Mamy pozwolenie Funduszu 
Ochrony Środowiska na zakładanie trójników aby w przyszłości nie rozbierać ponownie nawierzchni. 
 
Wnioski 
1/ uszkodzona lampa na W. Witosa zostanie zgłoszona do energetyki, 
2/ kiedy zaświecą lampy na ul. Zachodniej nie zależy od nas ale od ENEI z która współpracuje się 
trudno. Obecnie budując linie nie przekazujemy, pozostawiamy jako linie gminną.  
3/ najlepszym wyjściem byłoby sprzedaż. Zobaczymy jak można zabezpieczyć dachówki, 
4/ jeśli będą chętni do wycięcia to wydamy stosowne zezwolenie. 
Pan Rafał Rimke wyjaśnił, że jest projekt remontu drogi od skrzyżowania  w Wijewie do 
Włoszakowic i drugi projekt i od Kargowskiej do Zaborówcu. Odcinek od Brenna do Zaborówcu 
będzie się dublował. 
Wójt Pan Ireneusz Zając – poinformował, że: 
1/ do remontu zostały zakwalifikowane mosty na drodze Zaborówiec - Brenno.  
2/ w roku 2014 została zaplanowana budowa PSZOK-u na terenie gminy Wijewo. Należy 
zastanowić się nad jego lokalizacją. 
Pani Genowefa Zielnica – Wice Starosta obiecał, że most w Potrzebowie będzie przebudowany za 
kwotę 800 tys. zł.  Sfinalizowanie sprawy ma nastąpić w lutym. 
 
Ad. pkt. 8 
 
Przewodniczący obrad uznał porządek XXXV Sesji za wyczerpany. Podziękował za udział 
i zakończył obrady. 
 
 
                                                                                                  Przewodniczący  obrad 
 
                                                                                                    Stanisław Kasperski 


